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D E  G E N T S E  F R A C T I E  
	  
	  
Nieuwsbrief Gemeenteraad & OCMW-raad   Jaargang 2 ∗ Nr. 11  

 

januari 2014 

Gentenaars niet tevreden over stadsbestuur  
	  
De	  krant	  Het	  Nieuwsblad	  vroeg	  onlangs	  de	  mening	  van	  de	  Gentenaars	  over	  één	  jaar	  
paarsgroen	  bestuur.	  En	  wat	  blijkt?	  Steeds	  meer	  Gentenaars	  zijn	  niet	  tevreden.	  In	  2009	  
kreeg	  het	  bestuur	  gemiddeld	  nog	  een	  dikke	  7	  op	  10,	  vandaag	  is	  dat	  maar	  6,2	  op	  10	  meer.	  	  
	  
De	  Gentenaars	  zeggen	  ook	  waarom	  ze	  	  het	  nieuwe	  stadsbestuur	  maar	  zeer	  matig	  kunnen	  
waarderen.	  Een	  meerderheid	  vindt	  dat	  criminaliteit	  en	  overlast	  onvoldoende	  worden	  
aangepakt.	  En	  daarbij	  aansluitend	  menen	  7	  op	  10	  Gentenaars	  dat	  er	  effectief	  veel	  
dagdagelijkse	  overlast	  is.	  
	  
Een	  meerderheid	  vindt	  ook	  dat	  het	  onderhoud	  van	  de	  wegen	  en	  voetpaden	  ondermaats	  is	  
in	  onze	  stad.	  Het	  gevoerde	  mobiliteitsbeleid	  slaat	  evenmin	  aan:	  een	  meerderheid	  is	  van	  
oordeel	  dat	  de	  parkeerproblemen	  niet	  op	  de	  juiste	  manier	  worden	  aangepakt.	  
	  
En	  nog:	  ondanks	  de	  paarsgroene	  goednieuwsshow	  meent	  een	  meerderheid	  dat	  het	  
integratiebeleid	  in	  onze	  stad	  faalt.	  Veel	  Gentenaars	  zien	  het	  met	  veel	  toeters	  en	  bellen	  
afschaffen	  en	  begraven	  van	  woorden	  niet	  als	  ernstig	  beleid.	  	  
	  
Tenslotte	  vinden	  de	  Gentenaars	  dat	  de	  stadsfinanciën	  er	  barslecht	  voor	  staan.	  Om	  de	  
zaken	  terug	  gezond	  te	  krijgen	  vragen	  de	  mensen	  dat	  de	  stad	  grondig	  bespaart.	  Maar	  
paarsgroen	  kiest	  integendeel	  voor	  meer	  inkomsten	  via	  retributie-‐	  of	  
belastingsverhogingen.	  	  
	  
De	  N-‐VA	  kan	  de	  Gentenaars	  alleen	  maar	  gelijk	  geven.	  In	  ons	  verkiezingsprogramma	  2012	  
pleitten	  we	  ten	  andere	  al	  voor	  een	  kordaat	  veiligheidsbeleid,	  voor	  een	  evenwichtig	  
mobiliteits-‐	  en	  parkeerbeleid,	  voor	  sterk	  investeren	  in	  een	  degelijk	  openbaar	  domein,	  
voor	  een	  omslag	  in	  het	  integratiebeleid	  met	  aandacht	  voor	  rechten	  én	  plichten,	  en	  voor	  
verantwoordelijk	  financieel	  beleid.	  
	  
In	  dit	  voorwoord	  willen	  we	  zeker	  ook	  Matthias	  Storme	  -‐	  die	  zich	  om	  professionele	  
redenen	  verplicht	  zag	  om	  afscheid	  te	  nemen	  als	  gemeenteraadslid	  -‐	  hartelijk	  danken	  voor	  
zijn	  inzet	  en	  werk	  het	  voorbije	  jaar.	  Tegelijk	  verwelkomen	  we	  Faruk	  Demircioglu	  als	  
nieuw	  lid	  van	  onze	  gemeenteraadsfractie.	  Daarover	  verder	  meer.	  
	  

In	  deze	  nieuwsbrief	  vindt	  u	  zoals	  steeds	  een	  selectie	  
van	  het	  werk	  van	  de	  gemeenteraads-‐	  en	  OCMW-‐fractie	  
tijdens	  de	  afgelopen	  maand.	  Veel	  leesplezier.	  

	  
	  

Siegfried	  Bracke,	  voorzitter	  gemeenteraadsfractie	  
siegfried.bracke@nvagent.be	  

	  
Ronny	  Rysermans,	  voorzitter	  OCMW-‐fractie	  

	  ronny.rysermans@nvagent.be	  
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UIT HET OCMW 

Termont verkiest schijninspraak boven echte burgerparticipatie  
	  
In	  Antwerpen	  startte	  onlangs	  een	  proefproject	  waarbij	  de	  bewoners	  van	  	  
het	  centrum	  samen	  kunnen	  beslissen	  over	  10%	  van	  het	  beschikbare	  budget.	  	  
Bedoeling	  is	  om	  zo	  burgers	  samen	  te	  brengen,	  de	  sociale	  cohesie	  te	  	  
verbeteren	  en	  het	  draagvlak	  voor	  de	  besteding	  van	  belastingsgeld	  te	  	  
vergroten.	  	  	  
	  
Siegfried	  Bracke	  stelde	  in	  de	  gemeenteraad	  voor	  om	  ook	  in	  Gent	  de	  	  
beslissing	  over	  een	  deel	  van	  de	  wijk-‐	  en	  deelgemeentebudgetten	  over	  te	  laten	  aan	  de	  
bewoners.	  Kwestie	  van	  op	  die	  manier	  ook	  in	  onze	  stad	  échte	  participatie	  door	  en	  voor	  
burgers	  mogelijk	  te	  maken.	  
	  
Burgemeester	  Termont	  vond	  dit	  echter	  veel	  te	  ver	  gaan:	  hij	  opteert	  liever	  voor	  een	  model	  
waarbij	  de	  bewoners	  een	  beetje	  advies	  mogen	  geven	  of	  over	  voorstellen	  mogen	  stemmen,	  
waarna	  het	  stadsbestuur	  gewoon	  zijn	  eigen	  zin	  doet.	  Getuige	  bijvoorbeeld	  de	  Stadshal	  of	  
Drongenplein.	  	  	  	  	  
	  
Siegfried	  Bracke	  
siegfried.bracke@nvagent.be	  

Senioren	  &	  verkiezingen	  
	  

De	  vergrijzing	  is	  een	  gekend	  gegeven.	  Het	  aantal	  Gentse	  senioren	  (+65)	  
bedroeg	  de	  voorbije	  jaren	  rond	  de	  42.000.	  De	  verwachting	  is	  dat	  hun	  aantal	  
vanaf	  2017	  nog	  zal	  aangroeien.	  In	  de	  Gentse	  erkende	  woonzorgcentra	  en	  
service	  flats	  verblijven	  ruim	  700	  mensen.	  

	  	  
Om	  senioren	  zoveel	  mogelijk	  de	  kans	  te	  geven	  om	  vlot	  te	  kunnen	  deelnemen	  
richtte	  de	  stad	  Antwerpen	  in	  2012	  in	  6	  woonzorgcentra	  en	  in	  8	  lokale	  
OCMW-‐dienstencentra	  27	  stembureaus	  in.	  In	  Gent	  waren	  er	  dat	  er	  amper	  5	  
gespreid	  over	  slechts	  2	  woonzorgcentra.	  	  

	  
Helga	  Stevens	  drong	  er	  bij	  het	  stadsbestuur	  op	  aan	  dat	  bij	  de	  organisatie	  van	  de	  komende	  
verkiezingen	  van	  25	  mei	  ook	  in	  onze	  stad	  maximaal	  gebruik	  zou	  gemaakt	  worden	  van	  
woonzorg-‐	  en	  dienstencentra.	  De	  schepen	  beloofde	  de	  mogelijkheden	  te	  zullen	  
onderzoeken.	  
	  
Helga	  Stevens	  
helga.stevens@nvagent.be	  
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Opnieuw te weinig plaatsen in Gentse kleuterscholen 
	  
Momenteel	  loopt	  de	  inschrijvingsperiode	  voor	  kinderen	  die	  in	  2012	  	  
geboren	  zijn.	  Ouders	  die	  zeker	  willen	  zijn	  dat	  hun	  kleintje	  straks	  plaats	  	  
heeft	  in	  een	  peuter-‐	  of	  kleuterklasje	  moeten	  hun	  kind	  nu	  aanmelden.	  	  Het	  	  
Lokaal	  Overlegplatform	  Basisonderwijs	  waarschuwt	  dat	  er	  voor	  zo'n	  150	  	  
kleuters	  geen	  plaats	  zal	  zijn	  in	  een	  Gentse	  school.	  	  
	  
"Na	  de	  vele	  beloftes	  van	  het	  stadsbestuur	  hadden	  we	  toch	  op	  beter	  nieuws	  gehoopt",	  zegt	  
gemeenteraadslid	  Sandra	  Van	  Renterghem.	  "Het	  bestuur	  gaat	  ervan	  uit	  dat	  een	  aantal	  
kinderen	  naar	  de	  buurgemeenten	  zullen	  gaan,	  wat	  toch	  vreemd	  is	  voor	  een	  centrumstad	  
als	  Gent.	  Bovendien	  rekent	  men	  er	  ook	  op	  dat	  er	  kinderen	  niet	  naar	  de	  kleuterschool	  
zullen	  gaan.	  Dat	  vinden	  wij	  weinig	  sociaal,	  want	  het	  zijn	  vaak	  kleuters	  uit	  kansarme	  
gezinnen	  die	  thuis	  blijven,	  terwijl	  net	  zij	  er	  alle	  belang	  bij	  hebben	  zo	  snel	  mogelijk	  school	  
te	  lopen."	  
	  
Sandra	  Van	  Renterghem	  
sandra.vanrenterghem@nvagent.be	  

Spelende	  kinderen	  niet	  viseren	  	  
	  

De	  Oost-‐Vlaamse	  groenen	  schreeuwden	  onlangs	  moord	  en	  brand	  nadat	  
gebleken	  was	  dat	  enkele	  gemeenten	  in	  hun	  politiereglement	  een	  passage	  
staan	  hadden	  die	  'spelen'	  in	  het	  bijzonder	  als	  mogelijke	  hinder	  op	  het	  
openbare	  domein	  bestempelde.	  Maar	  wat	  bleek	  al	  snel:	  in	  het	  paarsgroene	  
Gent	  stond	  identiek	  dezelfde	  bepaling	  in	  het	  politiereglement.	  De	  Gentse	  
groenen	  zwegen	  echter	  als	  vermoord	  en	  burgemeester	  Termont	  liet	  snel	  
weten	  niets	  te	  zullen	  aanpassen.	  

	  
Karlijn	  Deene	  vond	  dit	  niet	  kunnen,	  zeker	  niet	  voor	  een	  stadsbestuur	  dat	  van	  Gent	  -‐	  
terecht	  -‐	  een	  kindvriendelijke	  stad	  wil	  maken.	  Ze	  diende	  een	  voorstel	  van	  raadsbesluit	  in	  
en	  hield	  een	  vurig	  pleidooi	  om	  de	  bewuste	  passage	  te	  schrappen:	  "Hinder	  veroorzaken	  op	  
het	  openbare	  domein	  kan	  uiteraard	  niet,	  maar	  spelende	  kinderen	  en	  jongeren	  moeten	  
hierbij	  niet	  speciaal	  geviseerd	  worden."	  	  
	  
De	  paarsgroene	  meerderheid	  kon	  finaal	  niet	  anders	  dan	  Karlijn	  tandenknarsend	  gelijk	  
geven.	  En	  zo	  is	  het	  de	  N-‐VA	  die	  onze	  stad	  weer	  een	  beetje	  kindvriendelijker	  gemaakt	  
heeft.	  
	  
Karlijn	  Deene	  
karlijn.deene@nvagent.be	  
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Stadsmagazine blijft spreekbuis van de meerderheid 
	  
Het	  stadsmagazine	  dat	  maandelijks	  bij	  alle	  Gentenaars	  in	  de	  bus	  valt,	  is	  een	  verzorgde	  
publicatie	  maar	  	  de	  inhoud	  is	  vaak	  eenzijdig.	  Het	  brengt	  enkel	  de	  goednieuwsshow	  van	  
het	  stadsbestuur	  er	  is	  geen	  enkele	  ruimte	  voor	  de	  oppositie	  of	  andere	  kritische	  stemmen.	  	  
	  
In	  het	  januari-‐nummer	  was	  het	  weer	  raak	  met	  een	  artikel	  over	  het	  budget	  van	  de	  stad.	  Er	  
stond	  bijvoorbeeld	  wel	  in	  dat	  de	  leeftijd	  voor	  gratis	  zwemmen	  opgetrokken	  wordt	  van	  3	  
jaar	  naar	  6	  jaar,	  maar	  niet	  dat	  senioren	  nu	  tien	  jaar	  langer	  moeten	  wachten	  om	  korting	  te	  
krijgen	  -‐	  tot	  ze	  65	  jaar	  zijn	  waar	  het	  vroeger	  vanaf	  55	  jaar	  was.	  	  	  
	  
Isabelle	  De	  Clercq	  vroeg	  naar	  een	  andere	  aanpak.	  	  Zij	  wees	  er	  de	  partij	  Groen	  op	  dat	  zij	  
vroeger	  in	  de	  oppositie	  samen	  met	  haar	  ijverden	  om	  een	  waaier	  aan	  	  
meningen	  aan	  bod	  te	  laten	  komen.	  Nu	  ze	  in	  de	  meerderheid	  zitten,	  is	  	  
deze	  openheid	  blijkbaar	  niet	  meer	  nodig.	  	  Het	  stadsmagazine	  blijft	  	  
voorlopig	  dus	  de	  spreekbuis	  van	  paarsgroen.	  
	  
	  
Isabelle	  De	  Clercq	  
isabelle.declercq@nvagent.be	  

Graffiti ploeg: er zijn nog 160 wachtenden voor u 
	  
Graffiti	  is	  in	  Gent	  een	  echte	  plaag.	  Het	  is	  bijzonder	  onaangenaam	  wanneer	  je	  pas	  
geschilderde	  gevel	  beklad	  wordt	  met	  lelijke	  opschriften.	  Als	  je	  dat	  overkomt	  is	  het	  
belangrijk	  om	  de	  zaak	  zo	  snel	  mogelijk	  op	  te	  kuisen,	  anders	  komen	  er	  wel	  eens	  snel	  
nieuwe	  “tags”	  bij.	  	  Gent	  heeft	  een	  	  stedelijke	  	  “graffiti	  ploeg”,	  die	  gratis	  ongewenste	  graffiti,	  
affiches	  en	  zelfklevers	  komt	  verwijderen.	  	  
	  
Gert	  Robert	  vroeg	  aan	  de	  schepen	  of	  het	  klopt	  dat	  de	  graffiti	  ploeg	  een	  grote	  werk-‐	  
achterstand	  heeft.	  	  De	  schepen	  bevestigde	  dat	  wie	  een	  beroep	  doet	  op	  de	  graffitiploeg	  drie	  
à	  vier	  maanden	  moet	  wachten.	  Er	  is	  een	  gemiddelde	  achterstand	  van	  160	  dossiers.	  De	  
snelste	  oplossing	  is	  volgens	  de	  schepen	  dat	  burgers	  	  zelf	  de	  graffiti	  netjes	  overschilderen.	  
	  

	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  

Gert	  Robert	  
gert.robert@nvagent.be	  
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Ook fietsers moeten hoffelijk zijn 
	  
Het	  gebeurt	  regelmatig	  dat	  fietsers	  zich	  onveilig	  gedragen	  in	  wandelstraten	  en	  er	  de	  
voetgangers	  hinderen.	  Begin	  vorig	  jaar	  vroeg	  Guido	  Meersschaut	  aan	  de	  schepen	  om	  bij	  
winkelwandelstraten	  een	  bord	  te	  zetten	  dat	  de	  fietsers	  beleefd	  vraagt	  hun	  fiets	  aan	  de	  
hand	  te	  nemen	  op	  momenten	  dat	  er	  veel	  voetgangers	  zijn.	  De	  schepen	  zei	  toen:	  “We	  
moeten	  uitkijken	  naar	  borden	  die	  beter	  opvallen	  dan	  gewone	  verkeersborden	  en	  ze	  
plaatsen	  op	  een	  goed	  zichtbare	  plek	  in	  de	  straat.”	  	  
	  
Maar	  	  ondertussen	  zijn	  we	  een	  jaar	  verder	  en	  is	  er	  nog	  niets	  gebeurd.	  Omdat	  er	  weer	  veel	  
klachten	  zijn,	  herhaalde	  Guido	  zijn	  vraag.	  Concreet	  stelde	  hij	  voor	  om	  de	  grote	  	  
lichtkranten	  die	  gebruikt	  worden	  tijdens	  de	  Gentse	  Feesten	  in	  het	  voetgangersgebied	  te	  
zetten	  met	  een	  oproep	  aan	  fietsers	  om	  hoffelijk	  te	  zijn.	  De	  schepen	  antwoordde	  dat	  er	  over	  
nieuwe	  acties	  wordt	  nagedacht,	  maar	  dat	  hij	  nog	  niet	  kon	  zeggen	  wat	  die	  concreet	  zullen	  
zijn.	  
	  

	  
	  
	  
	  
	  
	  

Guido	  Meersschaut	  
guido.meersschaut@nvagent.be	  

	  

	  
	  
	  
	   	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  

	  

Nieuwkomer gemeenteraadsfractie: welkom Faruk!  
	  

Wondelgemnaar	  Faruk	  Demircioglu	  heeft	  in	  de	  
gemeenteraad	  van	  januari	  de	  eed	  afgelegd	  als	  raadslid.	  
Faruk	  komt	  de	  gemeenteraadsfractie	  versterken	  in	  
vervanging	  van	  Matthias	  Storme.	  Hij	  is	  al	  van	  jongs	  af	  
aan	  gebeten	  door	  de	  politiek:	  “Politiek	  is	  interessant	  én	  
omwille	  van	  het	  debat,	  én	  omwille	  van	  de	  oplossingen	  
die	  de	  politiek	  kan	  leveren.	  Vooral	  dat	  laatste	  is	  
essentieel,	  daarover	  gaat	  het	  uiteindelijk."	  	  
	  
Faruk	  is	  voor	  onze	  fractie	  lid	  van	  de	  commissie	  sport	  
en	  cultuur,	  en	  van	  de	  commissie	  onderwijs	  en	  
personeelszaken.	  

	  
	  

Faruk	  Demircioglu	  
faruk.demicioglu@nvagent.be	  
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Dansschool zoekt onderdak 
	  
De	  dansschool	  VDRG	  is	  één	  van	  de	  grootste	  sportclubs	  van	  onze	  stad.	  Duizenden	  
Gentenaars	  hebben	  bij	  hen	  dansles	  gevolgd	  	  in	  een	  stedelijk	  gebouw	  aan	  de	  
Gasmeterlaan.	  Heel	  deze	  site	  wordt	  afgebroken	  voor	  de	  nieuwe	  stadswijk	  Tondelier.	  
De	  stad	  zoekt	  samen	  met	  de	  gebruikers	  naar	  nieuwe	  accommodatie.	  Verschillende	  
andere	  clubs	  zijn	  ondertussen	  al	  verhuisd,	  maar	  voor	  de	  dansschool	  is	  er	  nog	  geen	  
nieuw	  lokaal	  gevonden.	  	  Ondertussen	  komt	  de	  verhuisdatum	  steeds	  dichterbij.	  De	  
onzekerheid	  over	  een	  geschikt	  lokaal	  bedreigt	  zelfs	  het	  voortbestaan	  van	  de	  club.	  	  
	  

Elke	  Sleurs	  interpelleerde	  hierover	  in	  de	  gemeenteraad.	  
Het	  kan	  niet	  dat	  zo’n	  goed	  werkend	  initiatief	  	  in	  onze	  stad	  
letterlijk	  in	  de	  kou	  blijft	  staan.	  Ze	  was	  blij	  te	  vernemen	  
dat	  de	  schepen	  na	  zes	  jaar	  (!)	  eindelijk	  een	  mogelijke	  
oplossing	  heeft	  in	  een	  universitair	  gebouw	  aan	  de	  De	  
Pintelaan.	  

	  
Elke	  Sleurs	  

elke.sleurs@nvagent.be	  

Groen kaapt N-VA-voorstel 
	  
In	  de	  vorige	  nieuwsbrief	  verheugde	  Els	  Roegiers	  zich	  over	  de	  OCMW-‐	  
voorzitter	  die	  toezegde	  om	  op	  voorstel	  van	  de	  N-‐VA-‐fractie	  een	  uniform	  
	  evaluatiesysteem	  uit	  te	  werken	  voor	  vzw’s	  waar	  het	  OCMW	  mee	  	  
samenwerkt.	  Dat	  zou	  het	  makkelijker	  maken	  om	  te	  oordelen	  over	  het	  	  
wel	  of	  niet	  goed	  werken	  van	  projecten	  én	  tegelijk	  de	  administratieve	  	  
last	  voor	  de	  vzw’s	  in	  kwestie	  verlagen.	  
	  
OCMW-‐raadslid	  voor	  Groen	  Evita	  Willaert	  vond	  dit	  een	  dermate	  goed	  voorstel	  dat	  ze	  er	  
niet	  kon	  aan	  weerstaan	  te	  doen	  alsof	  het	  van	  haar	  kwam.	  Dat	  bleek	  uit	  de	  fractiemailing	  
van	  Groen	  van	  januari.	  Hoewel	  de	  N-‐VA-‐fractie	  tevreden	  is	  met	  de	  eensgezindheid	  over	  
het	  voorstel	  zijn	  dit	  toch	  weinig	  faire	  praktijken.	  In	  plaats	  van	  grootmoedig	  toe	  te	  geven	  
dat	  dit	  gewoon	  een	  goed	  N-‐VA-‐voorstel	  was,	  kiest	  Groen	  voor	  piraterij	  van	  het	  zuiverste	  
soort.	  
	  
	  
Els	  Roegiers	  
els.roegiers@nvagent.be	  

UIT HET OCMW 
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Prijsbewaking assistentiewoningen 
	  

Het	  OCMW	  keurde	  onlangs	  de	  plannen	  goed	  voor	  de	  bouw	  van	  
assistentiewoningen	  in	  Zwijnaarde.	  Voor	  de	  financiering	  van	  dit	  project	  gaat	  
het	  OCMW	  woonobligaties	  uitschrijven.	  Dit	  is	  een	  systeem	  waarbij	  potentiële	  
toekomstige	  bewoners	  van	  die	  assistentiewoningen	  geld	  lenen	  aan	  het	  OCMW	  
voor	  de	  bouw	  van	  de	  woningen.	  Als	  tegenprestatie	  krijgen	  ze	  het	  recht	  om	  in	  
één	  van	  de	  assistentiewoningen	  te	  wonen.	  

	  
Dat	  is	  een	  creatieve	  manier	  van	  financieren	  die	  pas	  kan	  slagen	  als	  de	  prijs	  voor	  de	  bouw	  
strikt	  bewaakt	  wordt,	  zo	  waarschuwde	  Ronny	  Rysermans	  op	  de	  laatste	  OCMW-‐raad.	  Anders	  
dreigt	  het	  OCMW	  met	  een	  financiële	  kater	  achter	  te	  blijven.	  Iets	  dat	  absoluut	  te	  vermijden	  is	  
gezien	  de	  financieel	  moeilijke	  tijden.	  
	  
Ronny	  Rysermans,	  voorzitter	  OCMW-‐fractie	  	  
ronny.rysermans@nvagent.be	  

Dichten digitale kloof: OCMW sluit mensen uit 
 
Het	  OCMW	  is	  gestart	  met	  een	  proefproject	  om	  de	  digitale	  kloof	  te	  dichten	  bij	  	  
mensen	  in	  armoede.	  OCMW-‐cliënten	  met	  een	  gezin	  krijgen	  een	  tweedehands	  pc	  	  
met	  internetaansluiting,	  en	  enkele	  uren	  begeleiding.	  Dit	  project	  heeft	  alleen	  maar	  
	  voordelen:	  werkloze	  ouders	  kunnen	  online	  naar	  werk	  zoeken	  en	  kinderen	  
kunnen	  computervaardigheden	  aanleren.	  
 
Dit	  project	  werd	  onlangs	  uitgebreid	  tot	  100	  gezinnen	  in	  financiële	  moeilijkheden.	  Op	  zich	  goed,	  
maar	  nu	  blijkt	  dat	  het	  OCMW	  tegelijk	  een	  bepaling	  heeft	  ingevoerd	  die	  mensen	  uitsluit	  die	  
schulden	  hebben	  bij	  hun	  internetprovider.	  "Een	  onaanvaardbare	  uitsluitingsgrond",	  oordeelt	  
OCMW-‐raadslid	  Eric	  Wauters,	  "want	  OCMW-‐cliënten	  hebben	  vaak	  schulden,	  ook	  de	  mensen	  
voor	  wie	  dit	  project	  bedoeld	  is.	  Waar	  men	  schulden	  heeft	  -‐	  bij	  de	  provider	  of	  elders	  -‐	  zou	  in	  deze	  
geen	  rol	  mogen	  spelen."	  
	  
Eric	  Wauters	  
eric.wauters@nvagent.be	  

CONTACT? 
De gemeenteraadsfractie kan u steeds bereiken via: 
 

De OCMW-fractie kan u steeds bereiken via: 
 

Sint-Niklaasstraat 27/204 
9000 Gent 
Tel: 09 266 54 70 
Fax: 09 266 54 71 
E-mail: fractie.n-va@gent.be 

Onderbergen 80 
9000 Gent 
Tel: 09 266 97 51 
E-mail: n-va.fractie@ocmwgent.be 
 

 

De contactinformatie van alle individuele raadsleden is terug te vinden op de webstek van de Gentse afdeling (www.n-va.be/gent) 
Foto’s door Eddy Ooms 
 

MEER INFO? Via de webstek van de Gentse afdeling is ons werk in de gemeente- en OCMW-raad op de voet te volgen: www.n-va.be/gent  
- persberichten 
- initiatieven opgepikt in de media 
- opiniestukken 

 

Raadpleeg ook onze facebookpagina: www.facebook.com/NVAGent 
	  


